
 

 

JEGYZŐKÖNYV 
Magyar Mozgás- és Táncterápiás Közhasznú Egyesület 

ELNÖKSÉGI ÜLÉS 
 

Időpont: 2020.07.03., péntek 19:00 
Helyszín: Figaró 

 
Jelenlévők:  
Elnökség: Vermes Katalin (elnök), Campos J. Anna (leköszönő elnökhelyettes), Csontos Zoltán (leköszönő 
titkár), Kéri Anita Georgina (pénztáros) 
Elnökség munkáját segítő munkacsoport: Korbai Hajnal, Merényi Márta 
Vendég: Szügyi Szabina 
 
Jegyzőkönyvvezető: Campos Anna 
 
Vermes Katalin ismerteti a napirendi pontokat.  
 
Az ülés napirendi pontjai: 

1. Tisztségek átadása 
2. A tisztújító közgyűlés bíróságra leadandó anyagainak átnézése, aláírása 
3. Elnökség és munkacsoportok 
4. Konferencia, kötet, Bárczis képzés aktualitásai, nemzetközi ügyek 
5. 2019. CXI. törvény és lehetőségek 
6. Oktatás 

 
Az elnök felteszi a kérdést, hogy van-e javaslat kiegészítő napirendi pontokra. Javaslat nem történt. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 18./2020. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja a felterjesztett napirendet. 
 
1. Tisztségek átadása 

− Titkári feladatok átadása már megkezdődött: levelezési lista szerkesztése (tagok le- és felvétele), 
titkári e-mail cím kezelése.  

• Felmerült egy Domino kártyás SIM kártya beszerzése. Egyeztetés szükséges hozzá a 
könyvelővel, egyébként mehet. 

• Egyesületi e-mail cím eltűnt a honlapról. 

• Csoportvezetői státuszok változásának követésére ki kellene alakítani egy menetet, az 
elnökség hogyan tud informálódni ezekről a TB-től, hogy utána lehessen közvetíteni a honlap 
felé. 

− Alelnöki feladatok átadása is folyamatban. Márta már sok mindent átlát. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 19./2020. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja a tisztség átadás-átvételt. 
 
2. A tisztújító közgyűlés bíróságra leadandó anyagainak átnézése, aláírása: 

• Nagyon irreális a jelenlegi helyzet, ahogy a közgyűlések határozatképességét biztosítani 
akarjuk, a meghatalmazások begyűjtésének nehézségei miatt. 

• A közösség működtetése és a civil törvényeknek való megfelelés egyszerre fontos az 
Egyesületben. 

• Sokasodnak a döntések, amit közgyűlésen lehet megvitatni, és döntést hozni. 

• Lehet megoldás az állandó meghatalmazások utáni hajtás helyett: egy személyes találkozón 
át lehet beszélni mindent, ha nem lehet határozatképes a közgyűlés, és egy hét múlva lehet 
egy online találkozó, ahol csak szavazunk. 



 

 

• Felvetődik, hogy az egyik közgyűlés lehetne személyes évente, a szakmai napon. A másik 
lehetne online, pl. a vidékiekre tekintettel. 

 
A tisztújító közgyűlés bíróságra leadandó anyagainak átnézése és aláírása megtörtént.  
 
3. Elnökség és munkacsoportok 

− Nehéz félév volt, megfosztódva az érintkezés és a csoportozás lehetőségétől, sok lett az 
adminisztratív teher az elnökségen. 

− A munkacsoportok az utóbbi másfél évben felvirágoztak. Vannak önállóbb munkacsoportok. A 
többinél is az autonómiát kellene erősíteni. 

− Jegyzőkönyv vezetés elnökségin: körbe küldeni elnökségnek és Szabinának. Ha jóváhagyják, Jánosnak 
is, vagy annak, aki aktuálisan a Pszichoterápiás Tanácsban képviseli az egyesületet. 

− Elnökségi jegyzőkönyvek honlapon: ki lehet hangsúlyozni az Egyesületben, hogy akinek dolga van 
valamivel, a közgyűlési és elnökségi jegyzőkönyvek a honlapon elérhetőek, lehet a megfelelőket 
olvasni. 

− TB-elnökség kapcsolata is fontos. Márta fogja a kapcsolatot tartani a TB-vel és az új működést 
kommunikálni.  

− Levelek, értesítések külföldi folyóirattól, külföldi egyesülettől, hirdetések fizetős eseményekről: nem 
elnökségi feladat ezeknek a küldözgetése. Ha nincs sok közügy és jön érdekes cikk, esemény, lehet 
küldeni. Ha sok ügy van, ne vonja el a figyelmet. 

− Az előfizetett online is elérhető újság: levlistán megy a link - ezek azok a tagok, akiknek rendezett a 
tagdíja. A fizikai példányokba lehet pecsétet tenni, és ha valaki elviszi és olvassa, csináljon érdekes 
cikkről beszámolót. Szakmai napon is lehetne beszámolni cikkekről. 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 20./2020. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja az elnökség és a munkacsoportok együttműködésének módjait. 
 
4. Konferencia, kötet, Bárczis képzés 

− Szervezés kezdete július 25-én lesz egy projekttervezős napon, Hajni fogja össze az elnökségtől. 
Kellene valaki a TB-től is, meg a Program Bizottságtól is.  

− A kötet kiadás jó ütemben halad. Lehet, hogy sikerül a konferenciához kapcsolódóan kiadni, 
és akár pályázni is a költségeire. (Kutatás, hatásvizsgálat pályázás is felmerülhet később.) 

− Bárczis képzés szaklétesítése rendben. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 21./2020. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja a pályázaton való indulás lehetőségét. 
 
5. 2019. CXI. törvény és lehetőségek 

− Más egyesületekkel együtt indultak egyeztetések a törvénnyel kapcsolatban.  

• Az MMTE részéről János kezdett részt venni az eseményeken, de ő az egész egyesületet nem 
tudja képviselni. Ráadásul jó lenne egy nem pszichológus is, aki képvisel minket. Felmerült 
Lipka Péter neve. 

− Az Egyesületen belül is fontos téma, ki hogyan gondolkodik erről - fontos lenne teret adni, hogy 
lehessen erről együtt gondolkodni. 

− Pszichoterápiás szint: VIKOTE-nél lehetne folyamatosan csoportot tartani – elakadt a folyamat. A PT 
elfogadottság munkacsoportot kellene megszólítani ismét? 

− Az Egyesületben a PMT markánsan definiált, és a testtudatosok nehezen találják a helyüket most. 
Nehéz motiválni őket – a konferencia programbizottságában lehetne testtudatos delegált is. 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 22./2020. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja a törvénnyel kapcsolatosan felmerülő intézkedéseket. 
 
6. Oktatás 



 

 

− Konkrét probléma: Félbeszakadt szupervíziós csoportban egy tag nem fizetett. Aktív az Egyesületben, 
de erre a megkeresésre nem reagál. Csoportvezető kapjon rész-számla ellenében a többi tag által 
fizetett díjból. 

− Általánosabb probléma: a csoportvezetők nem mindig tartják, hogy keressék időben Ginát, Szabinát, 
ebből lehetnek elcsúszások, plusz körök. 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 23./2020. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja a pénzügyi vonatkozását az egyesületi oktatásnak. 
 
Vermes Katalin megköszöni a részvételt és bezárja az ülést. 


